
 

Градоначелник са произвођачима млијека - биће укинута
горња граница подстицаја

28.09.2021 - 16:45

Градоначелник Приједора Далибор Павловић изјавио је данас да
ће на захтјев пољопривредних газдинстава која имају право на
субвенције за производњу млијека из буџета града бити укинута
горња граница подстицаја.

  

 Он је након састанка са фармерима са подручја Трнопоља навео да, осим републичког подстицаја
за мљекаре, и градски буџет има подстицај од 0,02 КМ по литру произведеног млијека, али да је по
важећим правилима одређен и горњи лимит односно 4.000 КМ за комерцијална и 2.000 КМ за
некомерцијална пољопривредна газдинства.

 "Сада смо на њихов захтјев одлучили да нема тог лимита и сада неки већи фармер који је могао
добити максимално 4.000 КМ може добити 36.000 КМ годишње", рекао је Павловић новинарима у



Трнопољу код Приједора.

 Он је подсјетио да је у цијелој Републици Српској смањена производња млијека, а да је у
Приједору то са десет милиона литара смањено на осам и по, те да подстицаји могу дијелом
амортизовати мањак сточне хране на тржишту и повећање цијена те хране усљед суше.

 "Договорили смо се да ће Град у сарадњи са Министарством пољопривреде, шумарства и
водопривреде Републике Српске наћи неискориштене површине земље да се тиме надокнади земља
онима који на овом подручју она буде експроприсана за потребе изградње ауто-пута. У договору са
`Жељезницама Републике Српске` тражићемо начин да остану пружни прелази за које је то могуће,
а не да се укину и да се њима отежа кретање", додао је Павловић.

 Он је поручио да је град опредијељен да помогне сточарима, поготово овдје гдје су читаве
породице остале на земљи и баве се пољопривредном производњном.

 Драган Балтић је власник фарме која је 2000. године имала једно грло, а данас има 176 са 1.700
литара млијека дневно и тенденцијом да иде ка 200 грла.

 "Састали смо се данас овдје са градоначелником и његовим сарадницима да причамо о проблемима
с којима се сусрећу мљекари. Углавном су то проблеми изазавни овогодишњом великом сушом,
примјетно је смањење производње у Републици Српској, а мислимо да ће проблеми тек настати
почетком зиме јер је због суше храна неквалитетна и тад ће доћи до наглог пада у производњи",
додао је Балтић.

 Трнопоље има седам фарми говеда чији власници заговарају и оправданост градње мљекаре на
овом подручју.
 

  

  

https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4875_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4877_resize.JPG


  

  

  

  

  

  

https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4881_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4882_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4886_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4887_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4911_resize.JPG


  

  

  

  

  

https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4917_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4922_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4926_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4928_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4947_resize.JPG


  

  

  

  

  

https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4948_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4956_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4959_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4966_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4969_resize.JPG


  

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4971_resize.JPG
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/12927_DSC_4987_resize.JPG
http://www.tcpdf.org

